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Fælles brugerrådsmøde d. 22. juni 2022.  

Brugerrådsmøde d. 27. juni 2022 

 
Dagsorden: Bilag: Beslutning: 

1.  Godkendelse af referat fra den 

28. marts. 

 Godkendt 

2.  Nyt til og fra ledelsen.  

 

Betaling v. foredrag: 

Hej Claus 

Det må i gerne, men som du selv 

skriver så skal der være en aktivitet 

til de der ikke ønsker at deltager. 

Det betyder at vi ikke kan sende alt 

personale med til de arrangementer 

der er der. Der skal være nok 

tilbage til at kunne lave aktiviteter.  

Med venlig hilsen Hanne S. 

 

 

 Tak for en god jubilæumsuge, vi håber I 

synes den var lige så god som os.  

 

Fællesspisning:  

Som noget nyt kommer vi til at arrangere 2 

fællesspisninger i løbet af året.  

Der serveres den mad, der er på 

menuplanen, og hvis man normalt har 

madpakke med, kan man stadig medbringe 

den, man behøver ikke købe varm mad.  

Første gang bliver i løbet af efteråret, dato 

bliver meldt ud, når vi har fundet en.  

 

Aftenfest d. 1/9:  

Brugerrådet blev spurgt, om de vil være med 

til at betale musikken til en aftenfest. 

Brugerrådet ønsker at være en del af 

dagsaktiviteter.  

Aftenfesten når ikke at blive d. 1/9, da der 

skal søges fonde til musik.  

Borger-pårørenderådet arbejder på det.  

 

3.  Økonomi orientering fra Claus. 

a. Status på kontingent 2022. 

 50 borger har betalt kontingent.  

 

Der bliver spurgt, hvilken bank der bliver 

brugt: Svaret er Nordea.  

 

4.  Nyt til / fra brugere og team A. 

Ansøgning til AC Klubben. 

• Flere foredrag. 

• Udflugt til Sølund festival. 

• Sejltur på Ringkøbing fjord. 

• Ud og køre motorcykel. 

• Helle Y. præsenterer: 

Udvidelsen af haven. 

 

 

Ansøgning fra team A til brugerrådet: 

Team A ønsker at søge midler til 

musikfestival, som skal ligge den sidste dag 

af udeugen, fredag i uge 41.  

Der ansøges om 3000 kr. til musik.  

 

Foredrag:  

Der har været snak i team A om et foredrag 

med skovmand Poul Gregers, som Charlotte 

H kender.  

Han ønsker kun en købmandskurv som tak. 

Team A arbejder videre med dette.  

  

5.  Nyt til og fra brugere og team B.  Intet nyt 

6.  Evaluering af Jubilæums ugen.  Dejligt at se og have besøg af tidligere 

ansatte.  
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Det gik godt, der var rigtig mange gode ting.  

 

Der bliver spurgt, om der er stemning for at 

få besøg af børnehaven igen?  

Dejligt med liv i huset.  

Et forslag til at vi har et kæmpe ludo i 

haven, der kan stå ude hele året rundt.  

 

7.  Skal brugerrådet være med til 

lave en jubilæumsavis? 

Orientering fra Claus. 

 Claus synes, det ville være en god ide at lave 

en jubilæumsavis, som viser, hvad der er 

sket i løbet af ugen.  

Claus vil gerne sætte det sammen til en avis 

sammen med nogle andre, hvis han får noget 

tekst og billeder.  

 

Et forslag er, at det er jubilæumsudvalget, 

der laver avisen.  

Hanne S svarer:  

Vi arbejder i måske at få lavet en 50 års 

jubilæumsbog, ligesom der blev lavet for 25 

år. Brugerrådet er blevet spurgt, om de vil 

være med til dette. Dette punkt tager de op 

til brugerrådet på mandag.  

Avisen kan laves i AC, hvis der ønskes, at 

der skal laves en.  

 

8.  Blomsterhilsner og gaver.  Inge J. 50-års Jubilæum og afskedsgave. 

Inge har fået sin gave. 

 

9.  Næste møde? Fællesmøde tirsdag 

den 6. september og alm. 

brugerrådesmøde mandag den 27. 

juni. Også mandag den 12. 

september. 

 Det alm. brugerrådsmøde d. 27. juni blev 

aflyst, da der var for få 

bestyrelsesmedlemmer fremmødt.  

 

Det er vigtigt, man møder op, da der skal 

være mindst 4 medlemmer for at kunne 

beslutte noget. 

 

10.  Evt.  Edyta pædagogstuderende præsenterer sig.  

Henning Lyhne og Hans Gormsen er startet i 

Team A. Lisbeth Jensen er startet i Team B. 

Velkommen til jer alle.  

 

Jan Ivan starter i praktik i 14 dage i Team A. 

 

Mail til Claus.  

Har modtaget en mail fra team A vedr. ture 

ud af huset. Punktet bliver taget med på 

mandag. 

 


